高速透气阀
U-ISO-H / V / G系列高速透气阀是为了防止火焰进入货舱和在装卸货物，压载水和温度变化时释放过度的压力或真空。
U-ISO-H / V / G系列高速透气阀，对货仓无锤击，无冷凝水堆积并且无腐蚀，是非常简单和先进的形式。

U-ISO-H / V / G系列的设计用途是阻止火焰进入货舱，符合IMO MSC／Circ.677 / 1009，ISO 15364和美国海岸警卫队水汽控制系统( 46 CFR.39-20.11 & 162.017 )的要求。

基本规范要求
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High velocity pressure/vacuum valve
U-ISO-H/V/G series high velocity pressure/vacuum valve is designed to prevent the flame passage into cargo tanks and to relieve excessive over pressure or under vacuum of cargo tanks during cargo loading, discharging, ballasting and thermal variation. 
U-ISO-H/V/G series of high velocity pressure/vacuum valve, which provide Non-hammering, Non-accumulation condensate vapor and Non-corrosion for marine cargo tanks, are very simple and advanced models. 
U-ISO-H/V/G series is designed to prevent the flame passage into cargo tank in compliance with IMO MSC/Circ. 677/1009, ISO 15364 and vapor control system of USCG  ( 46 CFR.39-20.11 & 162.017 )
Basic Rule Requirements
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----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
抗横倾系统

抗横倾系统设计目的是通过压载水舱的装卸来自动实现船舶在垂直位置的平衡。系统的主要部件是主控制板包括倾斜仪，泵启动面板，可逆螺旋桨泵与气动调节阀。

Anti heeling system

Anti heeling system is designed to automatically balance the vessel in upright position by pumping ballast water of ballast tank during loading and unloading. The main components of system are main control panel including inclinometer, pump starter panel, reversible propeller pump and pneumatic actuator valve.
----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
水喷淋系统

船舶载运易燃或有毒产品时，需要在舱盖上安装水喷淋系统来实现冷却，防火和船员保护。
Water spray system

On ships carrying flammable or toxic products or both, a water spray system for cooling, fire prevention and crew protection should be installed to cover.

----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
洗舱系统
cleanmax UPM系列洗舱机为可编程的单喷嘴形式安装于货仓顶部和甲板。它适用于清洗成品油船、化学品船和散货船的货舱和污油舱。

Tank cleaning system
CLEANMAX UPM series is a Tank Cleaning Machines which can be completely programmable machine with single nozzle and can be installed on the tank top or deck. It is suitable for cleaning cargo and slop tanks for Crude oil and Product/Chemical tankers as well as Bulk carriers
-----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
应急拖带装置

1996年1月以后建造的在20000载重吨以上的邮轮都需要在船的两端安装应急拖带装置。

优点：
节省甲板安装空间

节省安装工时
减少下层甲板的结构加固

船尾锚绞系统易于布置
Emergency towing arrangement
An emergency towing arrangement shall be fitted at both ends onboard all tankers of not less than 20,000 tones deadweight as defined in regulation 1/3.21 constructed on or after 1 January 1996.
Benefits
- Saving deck area for installation
- Saving Man-hour for installation
- Reduction of reinforce structure for under deck
- Easy Arrangement for AFT. mooring system

----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
油水界面仪

用于油水界面，漏损以及温度的检测。

Portable Oil / Water Interface Detector
 For ullage, oil / water interface & temperature gauging
